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Verslag vergadering ASD maandag 11 januari 2021   
 

Vergaderruimte: beeldvergadering via Zoom 

 
Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Bart de Kreij, Gerard Mollers, Wim van Zwieten  
Gasten:  Nanda Hauet (agendapunt 3) en Robert-Jan Wesselius (agendapunt 8) 
      
1. Welkom voorzitter 

- De voorzitter opent de vergadering en wenst iedereen de beste wensen voor het nieuwe 
jaar. Hij heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de gasten die aanschuiven voor 
agendapunten 3 en 8. 

- Hij noemt de afwezigen met bericht.   
 
2. Vaststellen agenda 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Rapport van het Onderzoek naar Sturing in het Sociaal Domein in de gemeente Aalsmeer,  
              uitgebracht door de Rekenkamer Aalsmeer op 20 oktober 2020   

- VVD-raadslid Nanda Hauet, woordvoerder Sociaal Domein, licht het onderzoek toe dat in 
opdracht van de Gemeenteraad door de Rekenkamer is uitgevoerd. Ze geeft aan dat het 
gevoel heerste dat KPI’s aangaande het sociaal domein niet goed te meten of te volgen 
waren. Een voorbeeld was ook de nota Kracht van Aalsmeer die de Gemeenteraad 
terugstuurde voor concretisering. Het onderzoek van de Rekenkamer heeft het gevoel 
bevestigd en benadrukt dat de Gemeenteraad beter aan het stuur dient te zitten. Alle 
partijen hebben hierop gezamenlijk een motie ingediend waarin het College wordt 
opgeroepen om met het onderzoek van de Rekenkamer aan de slag te gaan. Het College 
heeft de motie positief beoordeeld.  

- Op de vraag hoe het momenteel met het sociaal domein staat, antwoordt Nanda dat het in 
Aalsmeer en Amstelveen redelijk is geregeld, in het bijzonder als er naar sommige andere 
gemeentes wordt gekeken. De organisatie is professioneel en de aanpak is goed. Het beleid 
is echter moeilijk te toetsen en dient te worden verbeterd.  

- Wat betreft indicatoren geeft Nanda aan dat die op het moment vanwege de motie worden 
bekeken. Er wordt in de motie gesproken van tien indicatoren op hoofdniveau. Hierbij zal 
worden gekeken naar zowel inhoud als financiën. Op de vraag of de ASD betrokken zal 
worden bij het formuleren van de indicatoren, antwoordt Nanda dat het goed is als de ASD in 
ieder geval de stukken krijgt.  

- Op het gebied van Jeugd geeft Nanda aan dat het goed dient te worden georganiseerd. De 
gemeente dient meer te doen dan alleen contactrelaties aan te gaan. Zij dient een partner 
van partners te zijn. Als het aan de Gemeenteraad ligt, gaat het aantal partijen wel omlaag. 
De beleidsmedewerkers zijn echter huiverig. Over het dashboard Jeugd geeft Nanda aan dat 
het een goede eerste stap is, maar dat het ook zeer gedetailleerd is. Er kan nog niet goed 
mee worden gestuurd, wat een aandachtspunt is.  

- De voorzitter dankt Nanda voor haar toelichting en wenst de Gemeenteraad succes met de 
concretisering van de doelstellingen aangaande het sociaal domein.  
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4.  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 27 november jl.         

- De raad neemt kennis van de ingekomen en uitgaande post.  
 

5.         Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- De training is verschoven naar april gezien de huidige coronamaatregelen. 
- Op verzoek van het DB is het gesprek met het College uitgesteld, totdat er weer fysiek kan 

worden bijeengekomen. Daarnaast is gevraagd om naar de subsidieaanvraag van de ASD te 
kijken. Een ambtenaar zal dit bespreken met de penningmeester.   

 

6.         Info uit de werkgroepen 
- De werkgroep Werk en Inkomen heeft een presentatie over de Wmo gehad van Bart. De 

presentatie is doorgestuurd. Verder heeft de werkgroep gesproken over de kwestie 
aangaande de bijstand die breed in de media is uitgemeten. In Aalsmeer is ruimte om 
maatwerk toe te passen.  

- De werkgroep Wmo heeft vernomen dat de eerste bijeenkomst van de Taskforce wonen en 
zorg op 26 januari zal plaatsvinden. Tijdens de volgende vergadering zal er worden 
teruggekoppeld aan de ASD.  

- De werkgroep Jeugd heeft geen nieuwe zaken om te vermelden.  
 
7.         Pauze   

- De vergadering wordt voor enkele minuten geschorst. 
 
8.         Bouw seniorenwoningen Zuiderkerk (www.Zuydveste.nl)                                  

- Robert-Jan Wesselius, directeur Tupla Vastgoed, geeft een toelichting op de ontwikkeling van 
de Zuiderkerk. Hij geeft aan dat het project in 2008 was verworven. De ontwikkeling heeft 
langer geduurd dan verwacht, maar de realisatie is nu aanstaande. Het project had een 
aantal uitdagingen, onder meer het behoud van de kerk, de bankencrisis en de waarde van 
de grond in verhouding tot de huurprijzen. Er zullen nu 55 appartementen worden 
opgeleverd, waarvan drie loftwoningen in het kerkgebouw. Een deel van de woningen valt 
onder sociale huur en een deel is vrije sector. Er zullen voldoende liften zijn, die geschikt zijn 
voor brancards. Verder is er glasvezel en zijn de ruimtes rolstoeltoegankelijk. In het 
kerkgebouw zal naast de drie loftwoningen een gemeenschappelijke ruimte zijn. Er wordt 
ook gekeken naar de parkeergelegenheid. Het Zorgcentrum Aelsmeer zal een kantoor en 
spreekkamer hebben en zal betrokken zijn bij de intake van kandidaat-bewoners. 
Duurzaamheid is daarnaast nog een uitdaging. Er dienen voldoende zonnepanelen of 
waterpompen te zijn. Verder wordt er gekeken naar de plaatsing van bomen.  

- Op de vraag of er rekening wordt gehouden met de plaatsing van scootmobiels, bevestigt 
Robert-Jan dat dit wordt gedaan. Verder noemt hij dat er ondergrondse containers voor 
vuilnis zullen zijn. Het kan zijn dat sommige bewoners daar een stukje voor moeten lopen. 
Wellicht dat de thuiszorg hierbij een rol kan spelen.  

- Over de formaten van de appartementen geeft Robert-Jan aan dat enkele een beperkte 
ruimte hebben van 44 vierkante meter. Marktonderzoek laat zien dat kwetsbare ouderen 
vaak geen behoefte hebben aan grote appartementen. De ASD-leden merken hierbij op dat 
het in de praktijk wel lastig kan blijken voor ouderen.  

- Op de vraag of iedere bewoner een zorgbehoefte dient te hebben, antwoordt Robert-Jan dat 
de gedachte van de meest kwetsbare personen een plek geven, wordt gesteund. Het 
Zorgcentrum heeft die wens ook, maar er wordt nog gekeken naar de precieze rol van het 

http://www.zuydveste.nl/
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Zorgcentrum. De ASD-leden adviseren om te kijken naar een goede mix van bewoners. Vitale 
bewoners zouden bijvoorbeeld de hulpbehoevenden kunnen helpen.   

- Op de vraag of er activiteiten zullen worden georganiseerd in de gemeenschappelijke ruimte, 
antwoordt Robert-Jan dat het Zorgcentrum heeft aangegeven dat ze op het begin in ieder 
geval een trekkende rol zullen hebben. Daarna is de hoop dat een bewonersvereniging het 
overneemt. Het zou goed zijn als de actievere bewoners een trekkende rol hebben.  

- Wat betreft de huurindicatie geeft Robert-Jan desgevraagd aan dat de liberalisatiegrens 
wordt aangehouden voor de sociale huurwoningen.  

- De voorzitter dankt Robert-Jan voor de toelichting. Robert-Jan geeft aan de ASD bij updates 
te zullen informeren.  

 
9.          Verslag ASD 9 november 2020  

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
- Naar aanleiding van het verslag:   

• P. 1: de raadsleden geven aan dat er goed oog moet worden gehouden voor welzijn. 
Het project ‘Welzijn in de Wijk’ dient nog nader te worden geconcretiseerd.  

 
10.       Wat verder ter tafel komt 

- Theo meldt dat de ASD met Google Drive online zal werken. Iedereen kan stukken inzien en 
Theo, Dick en Erwin zullen daarbij wijzigingsrechten hebben. Als iemand iets wil laten 
toevoegen, dan kan Theo worden gemaild. Streven is om in januari de Google Drive te 
hebben ingericht. Theo zal dan de raadsleden informeren over het precieze gebruik.  

- Mirjam kaart aan dat jongeren het moeilijk hebben met de coronacrisis en vraagt of de 
gemeente hier oog voor heeft. Kim antwoordt dat Buurtwerk huiswerkmiddagen organiseert 
alsook enkele buitensporten. Verder worden activiteiten online georganiseerd, zoals quizzen 
en een gamemiddag. Het is wel de vraag of het meer onder de aandacht moet worden 
gebracht. De activiteiten staan niet in de krant en op de website www.jonginaalsmeer.nl 
wordt eveneens weinig gezet. In Amstelveen worden voorlichtingsavonden georganiseerd 
voor ouders. In Aalsmeer is dit niet gedaan. De voorzitter geeft aan dat het goed is om het te 
monitoren en eventueel vragen te stellen als daar aanleiding toe is. Vanuit Buurtwerk is in 
ieder geval de uitnodiging gedaan om een keer mee te lopen zodra dat weer mogelijk is.  

 
11.       Volgende vergadering:   

- Donderdagavond 11 februari 2020. 
               
12.       Sluiting  

- De voorzitter dankt iedereen voor de bijdragen en sluit de vergadering.  
 
Actielijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2021 Dick 

      

20200609  Netwerk benaderen i.v.m. vacante zetel ASD 2021 Allen 

     

http://www.jonginaalsmeer.nl/
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20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie en tijdens training. 

2021 Allen 

     

20201109  Mendel bezoeken wanneer dat met het oog op de 
coronamaatregelen weer mogelijk is 

2021 Delegatie 
ASD 

20201109  Kijken welke beleidsonderwerpen waarover is 
geadviseerd zich goed lenen voor een evaluatie 

Februari/maart 
2021 

Allen 

     

20201211  Kijken naar mogelijke acties ASD ten aanzien van de 
CAK en de inning van de eigen bijdrage Wmo  

Februari 2021 Werkgroep 
Werk en 
Inkomen 

20201211  Schriftelijke vragen stellen over uitvoering 
Minimabeleid 

Februari 2021 Werkgroep 
Werk en 
Inkomen 

20201211  Beleidsstuk ‘Veiligheid voor elkaar’ bekijken  Februari 2021 Werkgroep 
Jeugd 

     

20210111  Monitoren activiteiten voor jongeren gezien de 
coronacrisis 

Februari 2021 Werkgroep 
Jeugd 

20210111  Terugkoppelen bijeenkomst Taskforce wonen en 
zorg tijdens volgende vergadering 

Februari 2021 Werkgroep 
Wmo 

 
Komende vergaderingen 
 

Donderdagavond 11 februari 2021 

Maandagavond 8 maart 2021 

Donderdagavond 8 april 2021 

Maandagavond 10 mei 2021 

Donderdagavond 10 juni 2021 

Maandagavond 5 juli 2021 

 
 
 


